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Notulen van de vergadering gehouden 
op vrijdag 16 januari 1981 in het Catshuis van 

09.30 uur tot 10.30 uur 

Aanwezig: Minister Van der Klaauw (voorzitter) en 
de ministers Van Aardenne, Aibeda, Braks, 
De Koning en Van der Stee alsmede 
staatssecretaris Van der Mei. 
Voorts zijn aanwezig de heren Bergman (LV) , 
Boele (EZ), Nieman (BuZa), Posthymus Meyes 
(BuZa) en Rutten (PV-EG). 

Secretaris : mr. J.P.M.H. Merckelbach 
Adjunct-secretaris: mr.drs. K.P. Rade 

1. Notulen van de vergadering van 2 8 november 19 80 
(nr. 9494). 

De notulen worden vastgesteld met 
inbegrip van de wijziging opgenomen in 
Bijlage I (nr. 9494 b ) . 

2». Mededelingen 

Geen onderwerpen 
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enkel gremium enigerlei inhoudelijk standpunt zal 
innemen alvorens de ministerraad heeft beslist over 
deze materie aan de hand van het komende SER-advies. 

Minister Albeda zal de SER vragen op 
zo kort mogelijke termijn dit advies uit te brengen. 

3.10. YËllêD2iDS-Y§2.^ê.^2têE£ê3êl:i-n2 met 
Nieuw-Zeeland 

De heer Rutten deelt mee dat de Algemene Raad 
een besluit zal dienen te nemen over een eventuele 
verlenging 'van de boterregeling met Nieuw-Zeeland. 
Dit onderwerp zou in de Landbouwraad van 19 en 20 
januari behandeld worden, doch deze Raad is wegens 
het overlijden van commissaris Gundelach afgelast. 
Aan Nieuw-Zeeland is voor de maand januari een 
contingent toegekend in afwachting van een definitieve 
oplossing voor de boterregeling. De Raad zal thans 
dienen te besluiten over voortzetting van de huidige 
regeling, zonder zich over de wezenlijke problemen 
in dit dossier te hoeven buigen. 

Minister Van der Klaauw stelt voor in te 
stemmen met de voorgestelde verlenging van de 
huidige regeling. 

De raad kan zich hiermee verenigen. 

Overige onderwerpen 

4.1. Eurogese_Unie 

De heer Posthumus Meyjes acht het niet 
uitgesloten dat tijdens de Raad het initiatief van 
minister Genscher inzake een Europees Unieverdrag 
ter sprake zal komen. Berichten uit Bonn lijken 
erop te wijzen dat minister Genscher wellicht een 
toelichting op zijn ideeën terzake zal geven. 

De heer Rutten wijst erop dat de heer 
Genscher zijn ideeën als voorzitter van de FDP 
heeft geventileerd en niet als minister van 
Buitenlandse Zaken van de BRD. Dit maakt het 
waarschijnlijk dat deze ideeën eventueel alleen 
informeel ter sprake zullen komen. 

De heer Posthumus Meyjes meent dat 
sommige elementen van deze ideeën niet zonder 
gevaar zijn. Zo zou een betere definiëring van de 
taken van het Europese Parlement en de Raad bij 
de begrotings-vaststelling negatieve 
gevolgen kunnen hebben. 



Minister Van der Klaauw acht het 
onwaarschijnlijk dat het initiatief van Genscher 
tijdens de Raad besproken zal worden aangezien 
hij deze Raad zelf niet zal bijwonen. Spreker 
neemt aan dat minister Genscher waarschijnlijk 
bij een volgende gelegenheid zijn ambtgenoten 
nader zal informeren omtrent zijn ideeën over een 
Europees Unieverdrag. 
4.2. Oyerleg_met_de_yakbeweging 

Minister Van der Klaauw deelt mee dat 
tijdens het overleg met de vakbeweging op 
15 januari jl. van die kant de wens is geuit om te 
komen tot de oprichting van paritaire comités. 
Spreker informeert of deze wens op pragmatische 
wijze vervuld kan worden. 

De heer Posthumus Meyjes voegt hieraan 
toe dat de vakbeweging deze wens aan Nederland 
als voorzitter had gericht. 

Minister Albeda meldt dat de mogelijkheden 
om aan deze wens tegemoet te komen thans intern 
worden bekeken. Hij zal dit punt binnenkort met 
commissaris Richard bespreken. 

Minister Van der Klaauw acht het zeer 
waarschijnlijk dat, al zijn de onderwerpen die 
tijdens de Europese Raad in Maastricht ter sprake 
zullen komen nog niet vastgesteld, de werkloosheid-
problematiek hier zeker toe zal behoren in verband 
met de Jumbo-Raad. Spreker heeft vernomen dat het 
E W te Maastricht een demonstratie zal organiseren. 
Verder is het gebruikelijk dat het voorzitterschap 
voor een zitting van de Europese Raad een delegatie 
van werkgevers en werknemers ontvangt. Thans is 
vernomen dat de vakbeweging ook een gesprek met de 
ministers van Economische Zaken, Financiën en 
Sociale Zaken wenst. Spreker meent dat hier weinig 
bezwaar tegen hoeft te bestaan. 

Minister Albeda merkt op dat de vakbeweging 
veel waarde hecht aan het plaatsvinden van een 
Jumbo-Raad. 

Minister Van der Stee betwijfelt of deze 
Raad veel substantiële resultaten zal opleveren. 

Minister Van der Klaauw concludeert dat: 
- minister Albeda binnenkort de wens van de vakbeweging 

om te komen tot de oprichting van paritaire comités 
met commissaris Richard zal bespreken; 

- begin maart een gesprek zal plaatsvinden tussen 
een regeringsdelegatie en een delegatie van de 
Nederlandse vakbeweging onder meer over de voor
bereiding van de zogenaamde Jumbo-Raad; 
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